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OPĆINSKO VIJEĆE 
 
 
Broj:01-05- 140/13 
Datum, 08.04.2013. godine 
 
 

   Z A P I S N I K 
 

sa VI (šeste) redovite sjednice Općinskog vijeća općine Usora održane dana 
05.04.2013. godine u dvorani za sjednice Općinskog vijeća općine Usora  

 
 
 
Sjednica je započela u 16,00 h i održana je u dvorani Općinskog vijeća općine Usora. 
 
 
Na sjednici su bili nazočni sljedeći vijećnici Općinskog vijeća općine Usora: 
 

Vijećnici NSRB: Ivan Jurišić (napustio sjednicu u 16,04 h),  
Vijećnici HDZ 1990: Nevenka Glamatović, Borislav Petrović i Pero Lujić,  
Vijećnici HDZ BIH: Jozo Grgić i Ivo Suvala, 
Vijećnik HSP BIH: Nikola Risonjić i Goran Tokić (stigao na sjednicu u 16,08 h),   
Vijećnica HSS-NHI: Janja Grgić, 
Vijećnnik SDP BIH: Boris Penava. 
 
Sjednici nisu nazočili vijećnici: Finka Rajkovača, Mato Pranjić, Zoran Marković . 
 
Na sjednici su pored vijećnika Općinskog vijeća općine Usora bili nazočni i: Općinski 
načelnik Ilija Nikić, šef Službe za gospodarstvo i financije Anto Bonić, v.d. šef Službe za 
geodetske, imovinsko-pravne poslove, katastar nekretnina i urbanizam Ivan Katić, šef 
Službe stručnih, općih poslova i društvenih djelatnosti Martin Grujo, Ante Matić 
predsjednik mjesne zajednice Žabljak, Jozo Filipović predsjednik mjesne zajednice Jeleči-
Filipovići, Pero Pauković predsjednik mjesne zajednice Bejići, Zoran Topalović mjesna 
zajednica Makljenovac, viši zapovjednik Policijske postaje Usora Mijo Bejić.  
 
Sjednicom je predsjedavao Predsjedatelj Općinskog vijeća općine Usora Ivo Suvala. 
Zapisnik vodila Dijana Katić, v.d. tajnica Općinskog vijeća Usora.  
 
Predsjedatelj Općinskog vijeća je na početku sjednice pozdravio sve nazočne i konstatirao 
da sjednici prisustvuje dovoljan broj članova za rad (kvorum, 9 nazočnih vijećnika i 4 
odsutna vijećnika) te da je sjednica otvorena za javnost. 
 

 
Predsjedatelj je istakao da su vijećnici dobili dnevni red za VI redovitu sjednicu Općinskog 
vijeća Usora u Sazivu i takav dnevni red je dao na raspravu. 
Budući da nije bilo rasprave o predloženom dnevnom redu Predsjedatelj je dao na 
glasovanje Dnevni red koji su vijećnici dobili u Sazivu za VI redovitu sjednicu i Općinsko 
vijeće općine Usora je sa 9 glasova „ZA“, bez glasova „PROTIV“ i bez „SUZDRŽANIH“ 
glasova (sjednici nazočilo 9 vijećnika OV-a) usvojilo sljedeći  
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DNEVNI RED 
 

1. Usvajanje Zapisnika sa pete redovite sjednice Općinskog vijeća općine Usora; 
2. Usvajanje Zapisnika sa prve izvanredne sjednice Općinskog vijeća općine Usora 
3. Vijećnička pitanja; 
4. Obraćanje načelnika; 
5. Analiza stanja javnog reda i mira, sigurnosti ljudi i imovine općine Usora za 

2012. godinu; 
6. Izvješće o radu Javne ustanove „Opća knjižnica“ Usora za 2012. godinu; 
7. Nacrt Odluke o javnoj rasvjeti; 
8. Prijedlog Odluke o gubitku statusa javnog dobra; 
9. Prijedlog Odluke o dodjeli građevinskog zemljišta na korištenje putem javnog 

natječaja; 
10. Prijedlog Rješenja o preuzimanju neizgrađenog građevinskog zemljišta bez 

naknade; 
11. Izvješće o realizaciji kapitalnih ulaganja u 2012. godini; 
12. Izvješće o stanju upravnog rješavanja u 2012. godini; 
13. a)Informacija, izmjena izbora nositelja izrade Prostornog plana općine Usora; 

b)Zaključak o usvajanju izmjene nositelja izrade Prostornog plana općine Usora; 
14. Informacija o implementaciji Strateškog plana ekonomskog razvoja općine Usora 

za razdoblje 2007.-2012. godine; 
15. Informacija o stanju u oblasti upošljavanja u općini Usora u 2012. godini. 

 
 
Ad/1 
Usvajanje Zapisnika sa pete redovite sjednice Općinskog vijeća općine Usora 
 
Nakon uvodnih riječi Predsjedatelj je dao na raspravu Zapisnik sa pete redovite sjednice 
Općinskog vijeća općine Usora. 
 

Budući da nije bilo rasprave po ovoj točci dnevnog reda Predsjedatelj je dao na glasovanje 
Zapisnik sa pete redovite sjednice Općinskog vijeća općine Usora koji su vijećnici dobili u 
materijalima i Općinsko vijeće općine Usora je sa 8 glasova „ZA“, bez glasova „PROTIV“ i 
sa 1 „SUZDRŽANIM „ glasom (9 nazočnih vijećnika) donijelo sljedeći 
 

ZAKLJUČAK 
 

Usvaja se Zapisnik sa pete redovite sjednice Općinskog vijeća općine Usora koji su 
vijećnici dobili u materijalima. 
 
 
Ad/2 
Usvajanje Zapisnika sa prve izvanredne sjednice Općinskog vijeća općine Usora 
 
Nakon uvodnih riječi Predsjedatelj je dao na raspravu Zapisnik sa prve izvanredne sjednice 
Općinskog vijeća općine Usora 
 

Budući da nije bilo rasprave po ovoj točci dnevnog reda Predsjedatelj je dao na glasovanje 
Zapisnik sa prve izvanredne sjednice Općinskog vijeća općine Usora koji su vijećnici dobili 
u materijalima i Općinsko vijeće općine Usora je sa 8 glasova „ZA“, bez glasova „PROTIV“ 
i sa 1 „SUZDRŽANIM „ glasom (9 nazočnih vijećnika) donijelo sljedeći 
 

ZAKLJUČAK 
 

Usvaja se Zapisnik sa prve izvanredne sjednice Općinskog vijeća općine Usora koji su 
vijećnici dobili u materijalima. 
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Ad/3 
Vijećnička pitanja 
 
Predsjedatelj je dao na raspravu ovu točku dnevnog reda u kojoj su sudjelovali sljedeći 
vijećnici: Ivan Jurišić, Jozo Grgić, Pero Lujić. 
 
Vijećnik Ivan Jurišić je istakao da je u materijalima za Vijeće dostavljeno izjašnjenje 
Porezne uprave na vijećničko pitanje koje se odnosi na Zapisnike Povjerenstva za procjenu 
nepokretnosti i iz kojega se vidi da oni nisu dužni Vijeću dostaviti tražene podatke. 
Također je naglasio da je u odgovoru naglašeno da te podatke koji su traženi ima nadležna 
Općinska Služba te da Povjerenstvo formira Općinsko vijeće i ono je dužno Vijeću da 
dostavi te podatke. Budući da to Povjerenstvo nije formiralo Općinsko vijeće i Klub 
vijećnika NSRB ne može dobiti odgovor na traženo pitanje vijećnici Narodne stranke radom 
za boljitak neće više sudjelovati u radu Vijeća sve dok im se ne dostave konkretni odgovori 
na postavljena pitanja. Naglasio je da do sada nisu dobili niti jedan konkretan odgovor na 
postavljena pitanja i da se njihova pitanja u najmanju ruku ignoriraju te da na takav način 
ne žele sudjelovati u radu.  
 
Vijećnik Ivan Jurišić je napustio sjednicu u 16:04 h. 
 
Vijećnik Pero Lujić je istakao da su informacije prema Poslovniku i prema zakonu 
dostupne svim građanima i svim vijećnicima te smatra da je neozbiljan čin napuštanje i 
nesudjelovanje u radu na sjednici jer rad sjednice Općinsklog vijeća nije u interesu niti 
jednog pojedinca već je u interesu općine Usora.   
Vijećnik Jozo Grgić je predložio, da s obzirom da u Vijeću sada nedostaje najbrojnija 
stranka, da Predsjedatelj da stanku kako bi se vidjelo što dalje i da li nastaviti sa 
sjednicom.  
 
Vijećnik Goran Tokić je stigao na sjednicu u 16:08. 
 
Predsjedatelj je u 16:08 dao stanku u trajanju od 5 minuta. 
 
Nakon stanke nastavljeno je sa radom na VI redovitoj sjednici Općinskog vijeća Usora. 
Vijećnik Pero Lujić je u ime Kluba vijećnika HDZ 1990 postavio pitanje Općinskom 
načelniku zašto nije dostavljen odgovor na vijećničko pitanje koje je postavio Klub 
vijećnika NSRB. Sukladno tome zamolio je Općinskog načelnika da za narednu sjednicu 
Općinskog vijeća pripremi i dostavi odgovor na ovo vijećničko pitanje. 
Vijećnik Jozo Grgić je komentirajući odgovor koji je dobio na vijećničko pitanje koje se 
odnosilo na realizirane i nerealizirane odluke istakao da svaka Odluka ima svoj broj te je 
zatražio da se uporedi odgovor sa prošle sjednice i ovaj odgovor i da se vidi i pojasni 
razlika između brojeva Odluka i akata. 
 
 
Ad/4 
Obraćanje načelnika 
 
Općinski načelnik se u točci četiri dnevnog reda obratio vijećnicima i nazočnim na šestoj 
redovitoj sjednici Općinskog vijeća općine Usora.  
Općinski načelnik je ukratko izložio aktivnosti i poslove koje je obavljao između dvije 
redovite sjednice. Upoznao ih je sa svim aktivnostima koje su vođene, sa svim realiziranim 
poslovima te održanim posjetama i sastancima. 
Općinski načelnik se u svom izlaganju osvrnuo i na napuštanje sjednice vijećnika NSRB te o 
odgovorima na vijećnička pitanja. 
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Nakon izlaganja Općinskog načelnika u raspravi su sudjelovali: Pero Lujić, Jozo Grgić i 
Općinski načelnik. 
Vijećnik Pero Lujić je nadovezujući se na izlaganje Općinskog načelnika o pitanju 
smanjenog punjenja Proračuna te o planu predlaganja preventivnih mjera za 
prevazilaženje ovog problema postavio pitanje o čemu se tu radi, o kakvim mjerama, da li 
se misli na Rebalansu Proračuna u ovom prvom tromjesečju ili se Rebalans planira za prvih 
šest mjeseci?  
Općinski načelnik je odgovorio na pitanje vijećnika Lujić ističući da se ne radi o Rebalansu 
Proračuna jer smatra da bi to bilo preuranjeno to će biti ostavljeno za deveti mjesec i 
dalje a ono što se planira su određene mjere koje se odnose na plaće uposlenika u 
općinskoj administraciji i na sve korisnike Proračuna koji se direktno bilo putem grantova 
ili na drugi način financiraju iz Proračuna. Istakao je da će se sa mjerama prema svim 
korisnicima ići sa cirka 90% a da će se ta razlika ukoliko bude moguće isplatiti naknadno. 
Vijećnik Jozo Grgić je postavio pitanje oko Foruma sigurnosti, koje je tema bila i tko su 
sudionici, tko sačinjava taj Forum? 
Komentirao je izlaganje Općinskog načelnika oko napuštanja sjednice vijećnika NSRB. 
 
 
Ad/5 
Analiza stanja javnog reda i mira, sigurnosti ljudi i imovine općine Usora za 2012. 
godinu 
 
Nakon uvodnih riječi po ovoj točci dnevnog reda Predsjedatelj je pozvao višeg inspektora 
PP Usora Miju Bejić da vijećnicima ukratko izloži Analizu stanja javnog reda i mira, 
sigurnosti ljudi i imovine općine Usora za 2012. godinu. 
Viši inspektor PP Usora Mijo Bejić je naglasio da su vijećnici dobili u materijalima 
Informaciju o stanju sigurnosti na prostoru općine Usora za 2012. godinu. Ukratko je izložio 
podatke koji su navedeni u Informaciji. Naglasio je da se iz nje vidi blagi porast 
kriminaliteta u odnosu na 2011. godinu. Kao bitnu činjenicu istakao je da nije bilo teških 
kaznenih djela koja opterećuju sigurnosnu situaciju, na području Općine nema grupa koje 
se organizirano bave kriminalom, sva djela koja su počinjena počinjena su od strane 
pojedinaca ili grupa koje nisu sa naših prostora, 90% počinitelja ovih kaznenih djela je sa 
područja drugih općina. Što se tiče remećenja javnog reda i mira bilo je šesnaest prekršaja 
sa dvadeset počinitelja u mnogobrojnim manifestacijama i događajima koje je ova 
policijska postaja osiguravala. Također je istakao da su se u ovom izvještajnom razdoblju 
dogodile 54 prometne nezgode. 
Na kraju je istakao da je ocjena nadležnog Ministarstva ali i same Policijske postaje 
zadovoljavajuća u svim oblastima i da nije bilo nekih situacija na području naše Općine 
koje bi uznemirile građane.  
 
Nakon izlaganja višeg inspektora PP Usora Mije Bejić Predsjedatelj je dao na raspravu ovu 
točku dnevnog reda u kojoj su sudjelovali: Pero Lujić, Jozo Grgić, Nikola Risonjić, Nevenka 
Glamatović, Borislav Petrović, Goran Tokić, predsjednik MZ Žabljak Anto Matić, viši 
inspektor Mijo Bejić 
Vijećnik Pero Lujić je podsjetio na pitanje vijećnika Grgić da se pojasni što je bila tema 
Foruma sigurnosti i tko čini ovaj Forum? 
Vijećnik Jozo Grgić je postavio pitanje oko kontrole vozača pod uticajem opojnih droga, 
da li se vrše takve kontrole? Da li se radi što na tom pitanju? 
Predsjednik mjesne zajednice Žabljak Anto Matić je postavio pitanje što se može učiniti 
da se suzbije brza vožnja motora na magistrali koja je već stupila na snagu i predstavlja 
veliki problem naglašavajući da je to pitanje postavio i prošle godine? Također je istakao 
problematiku koja se sve više javlja a odnosi se na pse lutalice, na koji način se to može 
suzbiti i riješiti? 
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Vijećnik Pero Lujić je postavio pitanje što se planira na rješavanju problematike koja je i 
ove godine aktualna a odnosi se na sve veći broj maloljetnika koji bez položenog vozačkog 
ispita na prometnicama upravljaju motociklima? 
Vijećnik Jozo Grgić je postavio pitanje da li će se i kada dovesti u red i neko prihvatljivije 
stanje ležeći policajci, da li će biti izmijenjeni sukladno standardima utvrđenim propisima? 
Vijećnik Nikola Risonjić je postavio pitanje kakve su mogućnosti da se u što kraćem roku 
vrati pomični radar koji je već bio postavljen na magistrali vrlo kratko ali su njegovim 
postavljenjem u kratkom roku postignuti vidljivi rezultati? 
Vijećnica Nevenka Glamatović je postavila pitanje tko odlučuje kada će se i gdje, te u 
kojim intervalima postaviti radar na određenoj prometnici? 
Vijećnik Borislav Petrović je postavio pitanje glede nacionalne strukture u Policijskoj 
stanici, kako smo sada tu zastupljeni? 
Vijećnik Goran Tokić je postavio pitanje da li postoji mogućnost da se i na području naše 
Općine putem naše radio postaje javno oglašava kada je i gdje, od kada do kada te na 
kojoj prometnici postavljen radar? 
Predsjednik mjesne zajednice Žabljak je postavio pitanje da li se općinskim službama 
šalje izvješće za korekciju na određenoj prometnici na kojoj je uzrokovana prometna 
nezgoda? 
Na sva pitanja vijećnika odgovore i obrazloženja je dao Viši inspektor PP Usora Mijo Bejić. 
 
Nakon duge i iscrpne rasprave po ovoj točci dnevnog reda Predsjedatelj je dao na 
glasovanje Informaciju o analizi stanja javnog reda i mira, sigurnosti ljudi i imovine općine 
Usora za 2012. godinu i Općinsko vijeće općine Usora je sa 9 glasova „ZA“, bez glasova 
„PROTIV“ i bez „SUZDRŽANIH „ glasova (9 nazočnih vijećnika) donijelo sljedeći 
 

ZAKLJUČAK 
 
Prima se k znanju Informacija o analizi stanja javnog reda i mira, sigurnosti ljudi i 
imovine općine Usora za 2012. godinu. 
 
 
 
Ad/6 
Izvješće o radu Javne ustanove „Opća knjižnica“ Usora za 2012. godinu 
 
Predsjedatelj je istakao da je na dnevnom redu točka koja se odnosi na Izvješće o radu 
Javne ustanove „Opća knjižnica“ Usora. Istakao je da sjednici nisu nazočni predstavnici 
ove javne ustanove koji bi mogli dati odgovore na eventualna pitanja vijećnika. 
Nakon uvodnih riječi po ovoj točci dnevnog reda Predsjedatelj je dao na raspravu šestu 
točku dnevnog reda u kojoj je sudjelovao vijećnik Pero Lujić. 
 
Vijećnik Pero Lujić je istakao da je više puta na dnevnom redu sjednica Općinskog vijeća 
bila dodjela zemljišta za nadogradnju objekta ovoj javnoj ustanovi te da je ista izvršena i 
za ovu godinu, kako je naznačeno u Izvješću su planirani radovi. Sredstva kojima sada 
raspolaže ova javna ustanova neće biti dostatna da se objekat završi pa smatra da je malo 
neozbiljno da ravnateljica Javne ustanove „Opća knjižnica“ Usora nije nazočna sjednici jer 
je ona osoba koja će se susresti sa problemom manjka novca i mogla je obrazložiti Vijeću 
problematiku i zatražiti pomoć od Općinskog vijeća. Naglasio je da ova javna ustanova ima 
i svoj Nadzorni odbor te smatra da je sjednici trebala nazočiti i predsjednica Nadzornog 
odbora Javne ustanove „Opća knjižnica“ Usora. 
Istakao je da se sredstva koja ova javna ustanova dobija iz Proračuna troše na nabavku lož 
ulja za zagrijavanje te je predložio da se treba tražiti adekvatna alternativa za 
zagrijavanje ovog prostora a sredstva koja se troše za lož ulje da se iskoriste za dogradnju 
objekta. 
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Nakon kraće rasprave po ovoj točci dnevnog reda Predsjedatelj je dao na glasovanje 
Izvješće o radu Javne ustanove „Opća knjižnica“ Usora za 2012. godinu i Općinsko vijeće 
općine Usora je sa 8 glasova „ZA“, bez glasova „PROTIV“ i 1 „SUZDRŽANIM „ glasom (9 
nazočnih vijećnika) donijelo sljedeći 
 

ZAKLJUČAK 
 
Usvaja se Izvješće o radu Javne ustanove „Opća knjižnica“ Usora za 2012. godinu. 
 
 
Ad/7 
Nacrt Odluke o javnoj rasvjeti 
 
Nakon uvodnih riječi po ovoj točci dnevnog reda Predsjedatelj je dao na raspravu sedmu 
točku dnevnog reda Nacrt Odluke o javnoj rasvjeti. 
 
Budući da po ovoj točci nije bilo rasprave Predsjedatelj je dao na glasovanje Nacrt Odluke 
o javnoj rasvjeti i Općinsko vijeće općine Usora je sa 8 glasova „ZA“, bez glasova 
„PROTIV“ i 1 „SUZDRŽANIM „ glasom (9 nazočnih vijećnika) donijelo sljedeći 
 

ZAKLJUČAK 
 

Usvaja se Nacrt Odluke o javnoj rasvjeti. 
 
 
Ad/8 
Prijedlog Odluke o gubitku statusa javnog dobra 
 
Nakon uvodnih riječi Predsjedatelj je pozvao šefa Službe za geodetske, imovinsko-pravne 
poslove, katastar nekretnina i urbanizam Ivana Katić da vijećnicima dodatno pojasni ovaj 
Prijedlog Odluke. 
 
Šef Službe za geodetske, imovinsko-pravne poslove, katastar nekretnina i urbanizam 
Ivan Katić je istakao da se Prijedlog Odluke odnosi na gubitak statusa javnog dobra na dva 
lokaliteta i to jedan je na novouređenoj Poduzetničkoj zoni Žabljak kod bazena a drugi je 
Poduzetnička zona Žabljak kod Plinare. Ovaj postupak je neophodan kako bi se sredilo ovo 
stanje u gruntovnici. 
U gruntovnici se ove parcele vode kao javno dobro korito rijeke Usora a za iste je uviđajem 
na licu mjesta ustanovljeno da se više ne nalaze u sastavu korita rijeke Usora, te stoga više 
ne služe općoj upotrebi kao prije. Gubitkom statusa javnog dobra ovo bi zemljište prešlo u 
državnu svojinu korisnik općina Usora i kao takvo bi se moglo dalje dodjeljivati odnosno 
raspolagati njime. 
 
Nakon izlaganja šefa Službe za geodetske, imovinsko-pravne poslove, katastar nekretnina i 
urbanizam Predsjedatelj je dao na raspravu ovu točku dnevnog reda u kojoj su sudjelovali 
Jozo Grgić i šef Službe za geodetske, imovinsko-pravne poslove, katastar nekretnina i 
urbanizam. 
Vijećnik Jozo Grgić je citirajući članak 45. Zakona o građevinskom zemljištu koji kaže da 
se fizičkim osobama ne može dodjeljivati građevinsko zemljište neposrednom pogodbom 
postavio pitanje da li je ovdje došlo do pogreške glede parcela 34/65 i 34/66? 
Šef Službe je odgovorio na postavljeno pitanje naglasivši da se ovom Odlukom zemljište ne 
dodjeljuje nego samo gubi status javnog dobra i prelazi u državnu svojinu korisnik općina 
Usora. 
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Nakon kraće rasprave po ovoj točci dnevnog reda Predsjedatelj je dao na glasovanje 
Prijedlog Odluke o gubitku statusa javnog dobra i Općinsko vijeće općine Usora je sa 9 
glasova „ZA“, bez glasova „PROTIV“ i bez „SUZDRŽANIH „ glasova (9 nazočnih vijećnika) 
donijelo sljedeći 
 

ZAKLJUČAK 
 

Usvaja se Prijedlog Odluke o gubitku statusa javnog dobra. 
 
 
Ad/9 
Prijedlog Odluke o dodjeli građevinskog zemljišta na korištenje putem javnog natječaja 
 
Nakon uvodnih riječi po ovoj točci dnevnog reda Predsjedatelj je dao na raspravu devetu 
točku dnevnog reda Prijedlog Odluke o dodjeli građevinskog zemljišta na korištenje putem 
javnog natječaja u kojoj su sudjelovali:Ivo Suvala, Jozo Grgić, Boris Penava, Goran Tokić i 
Općinski načelnik. 
 
Vijećnik Ivo Suvala je postavio pitanje da li je za ovu Odluku trebalo mišljenje 
Pravobranitelja? Predložio je da u članku 6. Prijedloga Odluke početna cijena za zemljište 
iznosi 5 KM umjesto 3 KM.  
Vijećnik Jozo Grgić je postavio pitanje zašto se prodaje ova zemlja ako se uzme u obzir 
da se krenulo u postupak izrade prostorno planske dokumentacije? 
Općinski načelnik je odgovorio na postavljeno pitanje vijećnika Grgić. Naglasio je da 
uvijek treba razlikovati javno dobro i državnu svojinu te da je dodjela putem javnog 
natječaja uvijek zakonita. Istakao je da se ovdje radi o zemljištima koja sama za sebe 
nemaju nikakvu funkcionalnost, ne mogu se nizašta iskoristiti. U momentu kada su se 
prodavale ove pacele, kada je Općinsko vijeće odobravalo prodaju nije bilo mogućnosti 
uvida u Projekat regulacije korita rijeke Usora. Sada imamo na uvid kompletnu 
dokumentaciju regulacije korita rijeke Usora sa svim detaljima. Uvidom u navedenu 
dokumentaciju utvrđeno je da ostaje nekih 8, 9 a negdje i 10 metara pojasa koji sam za 
sebe ne može nikome služiti i a da ne bi bilo da se to nekome nudi zato što je njegova 
parcela ispred toga zemljišta odlučeno je da se na jedini zakonit način postupi a to je 
dodjela putem javnog natječaja. Sredstva koja se dobiju od prodaje ovih parcela mogu se 
iskoristiti samo namjenski i to u uređenje građevinskog zemljišta. 
Vijećnik Boris Penava je istakao da su ovo uske parcele, nemaju pristupa i interes imaju 
samo oni koji već imaju na tom mjestu svoje parcele te je predložio da početna cijena 
ostane kao u Prijedlogu Odluke 3 KM ili da se još smanji jer su vlasnici gospodarstvenici, 
koji su prije te svoje parcele kupili po nižoj cijeni. 
Vijećnik Goran Tokić je predložio da početna cijena za predmetne parcele bude 5 KM. 
 
Nakon kraće rasprave po ovoj točci dnevnog reda Predsjedatelj je dao na glasovanje 
Prijedlog Odluke o dodjeli građevinskog zemljišta na korištenje putem javnog natječaja 
koji su vijećnici dobili u Sazivu za VI redovitu sjednicu i Općinsko vijeće općine Usora je sa 
5 glasova „ZA“, 4 glasa „PROTIV“ i bez „SUZDRŽANIH„ glasova (9 nazočnih vijećnika) 
donijelo sljedeći 
 

ZAKLJUČAK 
 
Usvaja se Prijedlog Odluke o dodjeli građevinskog zemljišta na korištenje putem javnog 
natječaja koji su vijećnici dobili u Sazivu za VI redovitu sjednicu. 
 
Nakon devete točke dnevnog reda u 17:20 Predsjedatelj je dao stanku u trajanju od 15 
minuta. 
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Ad/10 
Prijedlog Rješenja o preuzimanju neizgrađenog građevinskog zemljišta bez naknade 
 
Uvodno izlaganje po ovoj točci dnevnog reda je iznio šef Službe za geodetske, imovinsko-
pravne poslove, katastar nekretnina i urbanizam Ivan Katić. Naglasio je da se preuzimanje 
neizgrađenog građevinskog zemljišta vrši radi privođenja zemljišta trajnoj namjeni koja će 
uslijediti nakon izvršene dodjele tog zemljišta poslije provedenog javnog natječaja. 
 
Nakon uvodnih riječi je Predsjedatelj dao ovu točku na raspravu. 
 
Budući da po ovoj točci dnevnog reda nije bilo rasprave Predsjedatelj je dao na glasovanje 
Prijedlog Rješenja o preuzimanju neizgrađenog građevinskog zemljišta bez naknade i 
Općinsko vijeće općine Usora je sa 9 glasova „ZA“, bez glasova „PROTIV“ i bez 
„SUZDRŽANIH„ glasova (9 nazočnih vijećnika) donijelo sljedeći 
 

ZAKLJUČAK 
 
Usvaja se Prijedlog Rješenja o preuzimanju neizgrađenog građevinskog zemljišta bez 
naknade. 
 
 
Ad/11 
Izvješće o realizaciji kapitalnih ulaganja u 2012. godini 
 
Nakon uvodnih riječi Predsjedatelj je dao na raspravu jedanaestu točku dnevnog reda 
Izvješće o realizaciji kapitalnih ulaganja u 2012. godini. 
 
Budući da po ovoj točci nije bilo rasprave Predsjedatelj je dao na glasovanje Izvješće o 
realizaciji kapitalnih ulaganja u 2012. godini i Općinsko vijeće općine Usora je sa 9 glasova 
„ZA“, bez glasova „PROTIV“ i bez „SUZDRŽANIH„ glasova (9 nazočnih vijećnika) donijelo 
sljedeći 
 

ZAKLJUČAK 
 

Usvaja se Izvješće o realizaciji kapitalnih ulaganja u 2012. godini. 
 
 
Ad/12 
Izvješće o stanju upravnog rješavanja u 2012. godini 
 
Nakon uvodnih riječi Predsjedatelj je dao na raspravu dvanaestu točku dnevnog reda 
Izvješće o stanju upravnog rješavanja u 2012. godini. 
 
Budući da po ovoj točci nije bilo rasprave Predsjedatelj je dao na glasovanje Izvješće o 
stanju upravnog rješavanja u 2012. godini i Općinsko vijeće općine Usora je sa 9 glasova 
„ZA“, bez glasova „PROTIV“ i bez „SUZDRŽANIH„ glasova (9 nazočnih vijećnika) donijelo 
sljedeći 
 

ZAKLJUČAK 
 

Usvaja se Izvješće o stanju upravnog rješavanja u 2012. godini. 
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Ad/13 
a)Informacija, izmjena izbora nositelja izrade Prostornog plana općine Usora 
b)Zaključak o usvajanju izmjene nositelja izrade Prostornog plana općine Usora 
 
 
Nakon uvodnih riječi Predsjedatelj je pozvao predlagača da nazočnim pojasni pojedinosti 
oko ove Informacije i potrebu donošenja jednog ovakvog zaključka. 
Općinski načelnik je istakao da je Općinsko vijeće na jednoj od svojih prethodnih sjednica 
donijelo Odluku o pristupanju izradi Prostornog plana općine Usora i u jednom od članaka 
Odluke, sukladno Zakonom predviđenom postupku naznačeno je da će se izbor nositelja 
izrade Prostornog plana vršiti putem javnih nabavki. Međutim prilikom posjete premijera 
Zeničko dobojskog kantiona našoj Općini zatražena je pomoć jer prema procjenama izrada 
jednog ovakvog dokumenta iznosi 60.000,00 KM do 80.000,00 KM. Tom prilikom Premijer je 
odgovorio da Kanton nema novčanih sredstava za pomoć međutim naglasio je postoji služba 
koja je ovlaštena obavljati takve poslove i to Kantonalni zavod za urbanizam i prostorno 
uređenje koji je na Proračunu Zeničko-dobojskog kantona (oni nisu Poduzeće nego Zavod). 
Premijer je ponudio da ako želimo da se obratimo Zavodu te da će Zavod ukoliko bude 
radio izradu Prostornog plana ponuditi izradu ovog planskog dokumenta samo naplaćujući 
stvarne troškove (goriva, dnevnica, kancelarijskog materijala). Kantonalni zavod je na upit 
Općinskog načelnika poslao opširnu informaciju oko cjelokupnog postupka i iznos cijene sa 
PDV-om. Zavod će raditi prostorne planove za još neke Općine sa područja Zeničko-
dobojskog kantona i nakon toga će Vlada Zeničko-dobojskog kantona donijeti jedan 
Zaključak u kojem će reći da se zadužuje Kantonalni zavod za urbanizam i prostorno 
planiranje da za općine izradi Prostorni plan i da naplati samo nužne troškove kakve su već 
dali u svojoj ponudi. Sukladno naprijed navedenom je istakao da je svrha ove informacije 
da se Vijeće izjasni da li je za to da se ide na ovu opciju da Prostorni plan radi Kantonalni 
zavod ili da se raspisuje javni natječaj sukladno Zakonu u o javnim nabavkama. 
 
Nakon uvodnih riječi Općinskog načelnika Predsjedatelj je dao na raspravu ovu točku 
dnevnog reda u kojoj su sudjelovali: Ivo Suvala, Pero Lujić, Jozo Grgić, Boris Penava, 
Općinski načelnik, šef Službe za gospodarstvo i financije. 
 
Vijećnik Ivo Suvala je postavio pitanje ukoliko se danas na sjednici usvoji ovaj Zaključak, 
da li će on imati dovoljnu težinu da promijeni Odluku koju je Vijeće već donijelo? 
Općinski načelnik je odgovorio na pitanje naglašavajući da je Odluka o pristupanju izradi 
Prostornog plana a jedna od odredbi koja je uobičajena govori samo o postupku javne 
nabavke. Ovaj zaključak bi trebao da bude da općina Usora povjerava ove poslove Zavodu 
a određeno pokriće zašto se išlo bez javne nabavke bi bio Zaključak Vlade Zeničko-
dobojskog kantona. 
Vijećnik Pero Lujić je postavio pitanje ukoliko se prihvati da izradu Prostornog plana radi 
Kantonalni zavod koji je to period u kojem se može alarmirati Zavod ako ne dođe do 
pokretanja aktivnosti oko izrade ovog dokumenta? 
Općinski načelnik je istakao da nema roka za početak, ukoliko se ovo prihvati sa izradom 
se počinje odmah a rok za izradu je 9-12 mjeseci, to je jedan minimalan zakonski rok u 
kojem se to može odraditi. 
Vijećnik Jozo Grgić je predložio da za narednu sjednicu Općinskog vijeća nadležne Službe 
pripreme prijedlog Zaključka kako bi ga Vijeće moglo usvojiti. 
Vijećnik Pero Lujić je u ime Kluba vijećnika HDZ 1990 iznio Prijedlog Zaključka: 
„Povjerava se Kantonalnom zavodu za urbanizam i prostorno planiranje Zeničko dobojskog 
kantona da može pristupiti izradi Prostornog plana općine Usora“.  
 
Nakon duže rasprave po ovoj točci dnevnog reda Predsjedatelj je dao na glasovanje 
Informaciju, izmjena izbora nositelja izrade Prostornog plana općine Usora i Općinsko 
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vijeće općine Usora je sa 9 glasova „ZA“, bez glasova „PROTIV“ i bez „SUZDRŽANIH„ 
glasova (9 nazočnih vijećnika) donijelo sljedeći 
 

ZAKLJUČAK 
 
Prima se k znanju Informacija, izmjena izbora nositelja izrade Prostornog plana općine 
Usora. 
 
Nakon toga Predsjedatelj je dao na glasovanje Prijedlog Zaključka: 
Povjerava se Kantonalnom zavodu za urbanizam i prostorno uređenje Zeničko dobojskog 
kantona da može pristupiti izradi Prostornog plana općine Usora. 
Cijena izrade bi bila sukladno ponudi koju je Kantonalni Zavod za urbanizam i prostorno 
uređenje dostavio u iznosu od cirka 13.800,00 KM + PDV. 
Općinsko vijeće općine Usora je sa 9 glasova „ZA“, bez glasova „PROTIV“ i bez 
„SUZDRŽANIH„ glasova (9 nazočnih vijećnika) donijelo sljedeći 
 

ZAKLJUČAK 
 
Povjerava se Kantonalnom zavodu za urbanizam i prostorno uređenje Zeničko 
dobojskog kantona da može pristupiti izradi Prostornog plana općine Usora. 
Cijena izrade bi bila sukladna procjeni neposrednih materijalnih troškova koju je 
Kantonalni Zavod za urbanizam i prostorno uređenje dostavio i iznosila bi cirka 
13.800,00 KM + PDV. 
 
 
Ad/14 
Informacija o implementaciji Strateškog plana ekonomskog razvoja općine Usora za 
razdoblje 2007.-2012. godine 
 
Nakon uvodnih riječi Predsjedatelj je dao na raspravu četrnaestu točku dnevnog reda 
Informacija o implementaciji Strateškog plana ekonomskog razvoja općine Usora za 
razdoblje 2007.-2012. godine. 
 
Budući da po ovoj točci nije bilo rasprave Predsjedatelj je dao na glasovanje Informaciju o 
implementaciji Strateškog plana ekonomskog razvoja općine Usora za razdoblje 2007.-
2012. godine i Općinsko vijeće općine Usora je sa 9 glasova „ZA“, bez glasova „PROTIV“ i 
bez „SUZDRŽANIH„ glasova (9 nazočnih vijećnika) donijelo sljedeći 
 

ZAKLJUČAK 
 
Prima se k znanju Informacija o implementaciji Strateškog plana ekonomskog razvoja 
općine Usora za razdoblje 2007.-2012. godine. 
 
 
Ad/15  
Informacija o stanju u oblasti upošljavanja u općini Usora u 2012. godini 
 
Nakon uvodnih riječi Predsjedatelj je dao na raspravu ovu točku dnevnog reda u kojoj su 
sudjelovali: Janja Grgić i Općinski načelnik. 
 
Vijećnica Janja Grgić je postavila pitanje vezano za prijave na Biro za ostvarivanje prava 
na zdravstveno osiguranje jer neprijavljivanje na Biro a samim tim i neostvarivanje prava 
na zdravstvenu zaštitu pričinjava svima velike probleme (iziskuje puno brige, materijalnih 
troškova i nepotrebnog stresa). Istakla je da treba pojačati rad na upoznavanju osnovaca i 
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srednjoškolaca o potrebi prijavljivanja na Biro rada jer su oni najveća kategorija koja 
propušta prijavu na Biro i ostvarivanje prava na zdravstveno osiguranje tim putem. Ovdje 
treba napraviti jaču strategiju kojom bi se borilo sa ovom problematikom, kako bi se svi 
prijavljivali na vrijeme. 
Općinski načelnik je istakao da je jedan od problema sa kojim se susreće zdravstvo na 
području naše Općine broj zdravstvenih knjižica odnosno broj korisnika.  
Predložio je da se donese Zaključak kojim bi se naložilo svim javnim institucijama sa 
područja naše Općine (škole, dom zdravlja, općina) da provedu određene aktivnosti i da se 
proba nešto učiniti da se broj knjižica poveća. Smatra da zajednički treba pronaći način 
kako bi se ovaj problem prevazišao. 
 
Nakon kraće rasprave po ovoj točci dnevnog reda Predsjedatelj je dao na glasovanje 
Informaciju o stanju u oblasti upošljavanja u općini Usora u 2012. godini sa zaduženjem da 
nadležna Služba sačini kratku obavijest koja će biti upućena svim javnim institucijama sa 
područja općine Usora (mjesne zajednice, škole, javne ustanove, zavod za zapošljavanje, 
itd.) kako bi se podigla svijest o potrebi prijavljivanja na Biro rada i ostvarivanja prava na 
zdravstveno osiguranje u Zakonom predviđenom roku. 
Općinsko vijeće općine Usora je sa 9 glasova „ZA“, bez glasova „PROTIV“ i bez 
„SUZDRŽANIH„ glasova (9 nazočnih vijećnika) donijelo sljedeći 
 

ZAKLJUČAK 
 
1. Prima se k znanju Informaciju o stanju u oblasti upošljavanja u općini Usora u 2012. 

godini. 
2. Zadužuje se nadležna Služba da sačini kratku obavijest koju će uputiti svim javnim 

institucijama sa područja općine Usora (mjesne zajednice, škole, javne ustanove, 
zavod za zapošljavanje, itd.) kako bi se podigla svijest o potrebi prijavljivanja na 
Biro rada i ostvarivanja prava na zdravstveno osiguranje u Zakonom predviđenom 
roku. 
 

 
 
 
 
Sjednica OV-a je završena u 18:10 h. 
Sastavni dio ovog Zapisnika je digitalni zapis – CD. 
 
 
 
          Zapisnik obradila                                                                  PREDSJEDATELJ OV-a 
Dijana Katić, dipl. pravnica                                                           Ivo Suvala 
  

 
 

 
 
 
 
  


